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Érkezeti : 2014 JÓL 09.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrho z

„Tehát a családi pótlék emelése négy évig ismét elmarad? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrégiben Korózs Lajos képvisel őtársam kérdésére, miszerint az univerzális ellátások mértéké t

kívánják-e emelni, lényegében azt a választ kapta, hogy nem. A válaszban ugyanis — több más, a

jövőt firtató kérdésünkre adott válaszukhoz hasonlóan — szinte csak a múltról volt szó, arról hogy az
eddigiekben milyen intézkedéseket tettek a családok támogatása terén.

Figyelembe véve, hogy ma — amikor közel minden második ember a létminimum alatt él, és a
gyermekek egyre nagyobb része él a szegénységi küszöb alatt — a magyar családok számára minde n

forint számít, meghozott intézkedéseiket nem kívánjuk vitatni . (Igaz, hogy értékrendbel i

különbségeink miatt, mi azok számára adtunk volna több támogatást és lehetőséget, akik ma alig
vagy egyáltalán nem tudják igénybe venni az adókedvezményt . )

Az említett írásbeli kérdésre adott válaszban azt írták, hogy a Kormány a következ ő időszakban is
folytatni fogja a családtámogatások területén megkezdett munkát. A probléma az, hogy vannak

területek, ahol meg sem kezdték a munkát. Ezért sokkal fontosabb azokra az intézkedésekre felhívni

a figyelmet, amelyeket nem hoztak meg, pedig szükség lett volna rájuk .

Azok számára ugyanis, akiknek nincs munkája és így nem részesülnek adókedvezményben ; vagy

van, munkája, de olyan alacsony a fizetése, hogy a kapható adókedvezmény meg sem közelíti azt ,

amit más kaphat, például az, aki havi félmillió forintot keres ; vagy akinek a gyes az egyetlen

ellátása (és nincs is több gyesre jogosult gyereke), azok számára nem sok jót ígér, hogy a

megkezdett munkát folytatják .



Igaz, hogy még azt sem tudják, miként folytatják a munkát : nemrégiben egy, a család i
adókedvezmény emelésérő l szóló választási ígéretüket számon kérő kérdésre csak egyetértően
bólogattak, ám nem mondták el, hogy mikor fogják az egy- és kétgyermekesek adókedvezmén y
mértékét emelni .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

Mikor emelik végre a családi pótlékot?

- Mikor emelik a gyermekgondozási segély illetve a gyermeknevelési támogatás
mértékét ?

Mikor emelik az anyasági támogatás mértékét ?

Mikor emelik az egy- és kétgyermekesek adókedvezményét ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. július „ . ,, .

Bang a Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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